

Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-04-14 kl.19.00 Teams

Närvarande: Örjan Eriksson, Johan Garli, Mia Strömstedt, Per-Erik Norback,

Ulf Jernström, Annica Billberg, Jenny Lindström, Olle Gavelin, Stig-Roland Bohman, Elias Westberg, Ludvig Bergström, Kurt Ehlin

Ej närvarande: Gunn-Marie Solander, Anders Andersson

Närvarande SGAer som anslöt 20.00: Bengt-Åke Ihrén, Dan Hoff, Arne Sjölander

Ej närvarande: Jocke Hestner, Moa Bergström

1. Ordförande öppnade mötet
2. Dagordningen godkändes
3. Föregående protokoll 250317 godkändes och lades till handlingarna.

Kvarstående punkter, Ett korr på avtackningsstatyetter visades, beslut togs att den ska vi ha! Det ska skissa fram ett förslag på text till 25:an och dokument om utbildning och äska pengar till nästa möte.

En lista på godkända distriktsdomare och tekniker ska efter godkännande publiceras på hemsidan till nästa möte

RAS, ska vi inte köra med, gammalt regelverk.
4. Ekonomi, se bilaga
5. Hemsidan/Sociala medier alla funderar hur vi tycker om listor på ex. vagnsboksutfärdare, domare m.m.

I nyhetsbrevet informerar vi om att man kan få sitt arrangemang publicerade på hemsidan, arrangören får komma med all information!
6. Uppdrag ungdom, Linn Lundgren ska åka rally Jameel och det har pratats med henne och getts lite tips. Örnsköldsvik FR har ungdomsträff i juni.
7. Arrangörer, när det är ändringar i regelverk måste arrangören ta reda på detta själva. Förbundets hemsida har både officiella meddelande, nyheter samt regel för alla sportgrenar och gemensamma.

8. Gala/konferens, presenterades med stilfullt dokument.

Kategorier 2025 – förslag:

⌘ Funktionär ⌘ Ungdom ⌘ Eldsjäl ⌘ Klubb ⌘ Arrangemang ⌘ Mekaniker ⌘ Veteran
⌘ Ledare

Förslaget blev godkänt!

9. Förbundet, årsmöte, allmän information om både förmötet och årsmötet, våra motioner gick inte igenom, angående utbildning så måste dom som utbildar ha rätt utbildning, det ska förbundet ordna. Majoriteten av delegaterna vill ha kvar folkraceappen, 50-lappen och övriga motioner vi hade gjort.

Det blev en ny ordförande Jessica Bjurström å 2 ledamöter Christina Lundqvist Viklund och Jan Rydh.

10. RF-Sisu, inget nytt från någonstans, allt är inskickat till Västernorrland.

11. Utbildning, Tekniker i Sundsvall var deltagarna väldigt nöjda med, dock var det lite deltagare. Tävlingsledning i Örnsköldsvik på gång, det planeras inga utbildningar över sommaren, återkommer till hösten.

12. Rapport från SGAer

Folkrace/Bilcross: Vi skriver ihop ett svar på folkraceskrivelsen som klubbarna kan ta del av då motionerna inte gick igenom och 50 lappen blir kvar.

Rally: Den 11/5 blir det co-driverutbildning, det behövs fler anmälda.

Under sommaren körs det några sprintar, backtävling å Light on.

Rallycross: Mittsveriecupen (MSC) kör 7 deltävlingar, onsdagssprintarna och Bydalen, sen körs också 2 DM utanför cupen.

Karting: Örnsköldsvik har 1deltävling i Norrlandscupen den 25/5.

Sundsvall och Östersund har inga tävlingar 2025!

Dragrace: Inget nytt rapporterat ifrån Johan

Racing: Det kommer köras både Ledgens och Akila 1000 i maj på Mittsverige bana, det ska bli ett kartingevent för ungdomar den 6/9 för hela Sverige, mer information kommer. Styrelsen ska närvara samt ha ett fysiskt styrelsemöte där om det går.

Enkel Bilsport: SMK Sundsvall ska köra en vardagscup på Mittsverigebanan där eventuellt racingbilar ska ingå.

Drifting: Ingen representant, SHRA Sundsvall arrangerar ingenting 6/6, däremot ska Cash Grab Drift Series köras hos dom i två deltävlingar. 28/6 och finalen 30/8.

- 13.** Övriga frågor fanns inga.
- 14.** Nästa möte 12/5 Teams styrelsen 19,00
- 15.** Ordförande avslutade mötet

Örjan Eriksson

Ordförande

Mia Strömstedt

Sekreterare